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To:

IES EEE rine.EEC)IEEEDE @minvws.ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/31/2020 8:37:50 AM

Subject: FW: corona en CAM veld

Received: Tue 3/31/2020 8:37:51 AM

Graag je aandacht voor deze mail. Deze koepel komt op voor de belangen van de complementaire geneeskunde.
Zij vallen buiten de toepassing van de zogenaamde TOZO regeling maar willen ook betrokken worden bij het reddingsplan van

VWS en ZN voor zorgondernemers.

Ben jij hierop aangesloten? Hoe hiermee om te gaan?

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 09:55

Aan:BEEJEEI @minvws.nl>
Onderwerp: corona en CAM veld

Geachte heerfEhS besteEREM

Jammer dat wij onder deze slechte omstandigheden het oude goede contact moeten oppakken. Als deze Corona crises voorbij is

krijgen we vast nog een kans om elkaar ook in betere tijden te spreken.

Waar ik je nu kort over wil benaderen betreft de Corona maatregelen en (niet) toepassing daarvan op het CAM veld. Het CAM veld

is met een specifieke code ingeschreven in de KvK, en deze code is uitgezonderd van toepassing van de zogenaamde TOZO

regeling. Dat verbaasd ons ten zeerste omdat het leeuwendeel van dit werkveld in de zorg ook met directe fysieke interactie met

de patiént gepaard gaat. Naar onze mening moet hierom de toegang per direct ook voor het CAM veld geregeld worden. En omdat

inmiddels het water ook tot de lippen staat van de CAM ondernemers vraag ik je zo snel mogelijk, maar uiterlijk 2 april a.s., om een

reactie opdat wij weten of wij nadere stappen moeten overwegen voor het CAM veld. lk ga er van uit dat het niet de bedoeling is

geweest deze groep tussen wal en schip te zetten zoals het ook niet de bedoeling kan zijn dat deze groep directe fysieke contacten

met hun patiénten hebben in deze tijd.

Ook hebben wij kennis genomen van het initiatief van VWS en ZN om een reddingsplan voor zorgondernemers op te zetten, in

eerste aanleg gericht op aanbieders met een contract met een zorgverzekeraar. Nu zijn er in het CAM veld aanbieders met

contracten maar helaas ook velen zonder contract. Bovendien is deze zorg bij een aantal verzekeraars in het aanvullend pakket

opgenomen. Dit maakt het best wel lastig maar wij gaan er van uit dat het CAM veld niet vergeten wordt in de nieuw op te zetten

VWS/ZN regeling. Zou je ook hierop willen reageren?

Goof alvast bedankt en hopelijk tot snel

Met vriendelijke groeten


